## 客户重要通知 Important Notice to Customers



## 關於過數易業務推出

本行的過數易服務已正式推出。客戶可透過本行個人網上銀行或手機銀行的過數易功能以手機號碼登記或申請快速支付系統識別碼(FPS ID)以體驗 24 小時的澳門幣即時跨行轉賬服務。選用手機銀行的客戶更新至本行最新的手機銀行版本就能使用相關功能。

本行誠邀客戶親身體驗有關的服務,並感謝您對本行的一直支持。

如有任何查詢,請與支行職員聯絡或致電本行 24 小時客戶服務熱線(853)0800 555。

## About the Launch of Easy Transfer service

The Bank's Easy Transfer service is officially launched. Customers can register for the service by using mobile phone number or applying for a FPS ID via the bank's FPS function of personal Online Banking or Mobile Banking to experience the 24-hour real time inter-bank MOP transfer service. For customers who are using Mobile Banking have to update the latest version of CCBM's Mobile Banking app. for using the function.

We cordially invite you to experience the service and thank you for your support to CCB Macau Branch as always.

If you have any enquiries, please contact our subbranch staff or our 24-hour Customer Service Hotline at (853) 0800 555.

FOR POSTING: Dec, 2021